

LED watches can set the scroll Advertisement

功能: ●93颗高亮度LED灯点阵显示,可以自由设置滚动广告语。

- 显示年,月,日,时,分;自动关屏省电模式。
- 12H/24H小时制转换,12H制时有PM标志灯,秒点长亮,不可调。
- 两键操作:SET键设置选择,MODE键显示及调整。

Function: ●With 93 bright LED combined into a time display. With free to set the scroll advertising slogan functions.

- Time and date display, automatically Off-screen power-saving mode.
- 12H/24H hour conversion, 12H with PM lights, Seconds to long light, not blinking.
- Two-button operation: SET button to set the selection, MODE button to display and adjust.

电池: ●使用两颗型号为CR2016电池,当手表的LED灯显示变暗时,请更换新的电池。

Battery: Use 2 Model CR2032 battery imports, when the watch brightness dimmed, please replace the new battery.

按键操作及说明:

A-MODE键: 具唤醒功能,唤醒后直接显示时间4秒后,向左移走,空3格后跟上10个字母(空格)慢慢向左移走(全部走完大概10秒),然后进入睡眠;中途若有按键,则返回原来时间/日期状态:

- 正常状态下:按MODE键进行时间/日期变换;
- 手表设置:按MODE键唤醒手表,此时显示小时数值,然后按住SET键三秒,此时可调整24H/12H制式功能,再按SET键一次,可调整小时数值,按动A键数值变化,再按B键,秒钟启动,按动A键调整数值,依次可调年份,月份,日期,完成设置后,按B键结束,返回正常时间显示状态;
- 时间模式下进入设置状态:12/24时(秒清0)一年一月一日一退出,返回时间模式;
- 设置滚动广告语:日期模式下,长按B键3秒,进入设置滚动广告语状态:10个字母后(一幕显示3个字母)一退出,返回日期模式;

BUTTON operation and description:

A= MODE: A wake-up function, directly after wake-up time of 4 seconds after the show, remove to the left, empty cells after 3 to keep up with 10 characters (a space) removed to the left slowly (all finish about 10 seconds), then go to sleep; If the middle button, then return to the original time / date status.

- Normal mode: Press MODE button to the time / date change;
- Watch Set: Press MODE button to wake up the watch, then show the normal hours of value; Then press and hold SET button for three seconds, then you can adjust the 24H/12H standard features; Press the SET button once, you can adjust the hour value, press the A key value changes; Press the A button, minutes flash, press the A button to adjust the value shipped, then B button, and then click to adjust the year, month, day, complete the setup, press the A button to end; return to normal time display mode
- From time mode to setting mode: 12/24H-time(seconds to 0)-minutes(seconds to 0)-year-month-day-quit to return to time mode;
- Set the scroll Advertisement: Date mode, press and hold the B button for three seconds without moving into the set state of scroll advertising; After 10 characters (scene shows 3 characters) --- out, return date mode

手表设置和读时间

Watch set and read time

